

ကကြော် ၁၅

တၢ်ဆၢဂ့ၤဆၢဝါဆူ DeKalb ခိးထံၣ်ဟီၣ်ကဝီၤကွီၤဟံၣ်ဖိယိဖိ.

အပူၤကွံၣ်မ့ၢ်တနံၤ, ယဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလီၤခံကတၢၢ်ဆူ DeKalb ခိးထံၣ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ကမံးတံၢ်မိၢ်ပျံ (DeKalb County Board of Education (BOE)) အအိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကတိၤသကိးအံၤအတၢ်ပညိၣ်မိၢ်ပျံမ့ၢ်ဝဲ ခဲအံၤပအိၣ်ဖဲလဲၣ်လၢ ပတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤ ဖဲသိးကက့ၤကဒါက့ၤဆူပတၢ်မၤလိတၢ်လၢမဲၣ်သကိးမဲၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အပူၤ, ယခိဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်ဂ့ၢ်ဒီး BOE လၢ COVID-19 အတၢ်ရၤလီၤအသးလၢ DeKalb ခိးထံၣ်ပျၢတၢ်အပူၤတၢ်ရၤလီၤ နံးဘၣ်လၢ တၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကိၤဆူပပျၢမၤတၢ်ဖိ, ကွီၤသရၣ်တဖၣ်, ဒီးပျၢကွီၤဖိတဖၣ်လၢကက့ၤကဒါက့ၤဆူတၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိလၢမဲၣ်သကိး မဲၣ်အဂီၢ်နံးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲဟီၣ်ကဝီၤအိၣ်တၢ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးတဲသကိးတၢ်ထီၣ်တိလၢလါလၢအပူၤကွံၣ်အသိး, တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အရူၤဒိၣ်လၢ ပဂီၢ်လၢကသးသးလၢခံတပတီၢ်လၢတၢ်အိးထီၣ်ကဒါက့ၤပကွီၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဂီၢ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲပျၢတၢ်တၢ်ရၤလီၤအသးအပတီၢ်တဖၣ်ကဘၣ် ဈာလီၤလၢ ပျၢအဂၤ ၁၀၀,၀၀၀ ဂၤန့ၣ် တၢ်ဆါကဘၣ်အိၣ်တၢ်ထဲ ၁၀၀ စုၣ်စုၣ်အဖိလၢ် လၢတၢ်ထီၣ်ယူၣ်၄ သီအပူၤန့ၣ်လီၤ. အါန့ၢ်အန့ၢ်, ပတထူးကွံၣ်ပတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢအမၤလီၤတံၢ် ပပျၢကွီၤဖိဒီးပျၢမၤတၢ်ဖိ အတၢ်ပူၤဖျးလၢအမ့ၢ်တၢ်မၤအကါဒိၣ်လၢပဂီၢ် နီတဘျီဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

[CDC ရၤလီၤဝဲနီၣ်ထီၣ်တဖၣ်လၢ ကွီၤအတၢ်မၤတၢ်ဆၢတဲၣ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢတၢ်ဂီၤပူၤအသိး](#)

နိဉ်ထီဉ်တဖဉ်	တၢ်ဘဉ်ယီဉ်ဘဉ်ဘီ အဇၢ်ကတၢၢ်လၢတၢ် ဘဉ်ကူဘဉ်ကၢ်လၢကွီ တဖဉ်အပူ	တၢ်ဘဉ်ယီဉ်ဘဉ်ဘီ ဇၢ်လီၤလၢတၢ်ဘဉ်ကူ ဘဉ်ကၢ်လၢကွီတဖဉ် အပူ	တၢ်ဘဉ်ယီဉ်ဘဉ်ဘီ အိဉ်ဖဲအဘဉ်ဒးလၢ တၢ်ဘဉ်ကူဘဉ်ကၢ် လၢကွီတဖဉ်အပူ	တၢ်ဘဉ်ယီဉ်ဘဉ်ဘီ အါထီဉ်လၢ တၢ်ဘဉ်ကူဘဉ်ကၢ် လၢကွီတဖဉ်အပူ	တၢ်ဘဉ်ယီဉ်ဘဉ်ဘီ အအါကတၢၢ်လၢတၢ် ဘဉ်ကူဘဉ်ကၢ်လၢကွီ တဖဉ်အပူ
ပုၤဆါအနီဉ်ဂံၢ်အသီလၢ ပုၤနီဉ်ဂံၢ်အဂၤ ၁၀၀,၀၀၀ ဇုဉ်ဇုဉ် လၢအပူကွီဉ် ၁၄ သီအတီၢ်ပူ*	<5	5 ဆူ <20	20 ဆူ <50	50 ဆူ ≤ 200	>200
မုၢ်းကယၤလၢ တၢ်သမံသမိးကွၢ် RT-PCR လၢအိဉ်ဒီးတၢ်ဆါဖဲအပူကွီဉ် ၁၄ သီ အတီၢ်ပူ**	<3%	3% ဆူ <5%	5% ဆူ <8%	8% ဆူ ≤ 10%	>10%
<p>ကွီအတၢ်သ့တၢ်ဘဉ်လၢ တၢ်မၤလိဉ်ထီဉ်ဖးထီဉ် တၢ်မၤရဲၤကွၢ်ခိဉ်သ့ဉ် ၅ မံၤလၢ တၢ်မၤဇၢ်လီၤတၢ်အဂီၢ်-</p> <ul style="list-style-type: none"> • တၢ်စူးကါနီဉ်ကွၢ်ဘၢမဲဉ်ကးဘၢနါဒု ကိဉ်ပုၤထီဘီဒီးဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒါ • ပုၤတတၢ်တၢ်အိဉ်စီၤစုၤလိဉ်သးလၢ အယံၤလိဉ်သးတသ့ဖဲအသ့ • တၢ်မၤကဆိစုဒီးတၢ်သါထီဉ်သါလီၤ အတၢ်မၤ • တၢ်မၤကဆိစုဒီးမၤသံတၢ်ဆါအယၢ် • တၢ်ယုထံဉ်ကွၢ် တၢ်အိဉ်ဘျးဘဉ်တၢ်ဒီးပုၤလၢအိဉ်ဒီးတၢ်ဆါ လၢအိဉ်ဒီးတၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီးဟီဉ်ကဝီ တၢ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ ဝဲၤကွၢ်အဂီၢ် 	တၢ်မၤကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ် တၢ်မၤရဲၤကွၢ်ခိဉ်သ့ဉ် ခဲလၢဉ် ၅ မံၤ ဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒါဒီး တပယုဉ်ယီ	တၢ်မၤကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ် တၢ်မၤရဲၤကွၢ်ခိဉ်သ့ဉ် ခဲလၢဉ် ၅ မံၤ ဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒါ ဘဉ်ဆဉ်တမ့ၢ် တပယုဉ်ယီဘဉ်	တၢ်မၤကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ် တၢ်မၤရဲၤကွၢ်ခိဉ်သ့ဉ် ၃-၄ မံၤ ဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒါဒီး တပယုဉ်ယီ	တၢ်မၤကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ်တၢ်မၤရဲၤကွၢ်ခိဉ်သ့ဉ် ၁-၂ မံၤ ဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒါဒီး တပယုဉ်ယီ	တၢ်တမၤ တၢ်မၤရဲၤကွၢ်ခိဉ်သ့ဉ် နီတမံၤ

*ပုၤဆါအနီဉ်ဂံၢ်လၢ အဂၤ လၢပုၤအဂၤ ၁၀၀,၀၀၀ ဇုဉ်ဇုဉ်လၢ အပူကွီဉ် ၁၄ သီအတီၢ်ပူန့ၢ် တၢ်ဂံၢ်ဒူးအိးဒိဖျိတၢ်ဖနုၢ်အါထီဉ် ပုၤဆါအသီအနီဉ်ဂံၢ်လၢခိးထံဉ်အပူ (မ့တမ့ၢ် ပုၤတတၢ်အဂၤ) လၢအပူကွီဉ် ၁၄ သီ နီဖးအိးဒီး ထံဖိကီဖိအနီဉ်ဂံၢ်လၢအိဉ်လၢခိးထံဉ်အပူ (မ့တမ့ၢ် ပုၤတတၢ်အဂၤ) ဒီး ဂံၢ်အါအိးလၢ ၁၀၀,၀၀၀ န့ဉ်လီၤ.

ယကမၤဒီးဆူညါလၢတၢ်ထံဉ်လိဉ်သးဒီး DCSD COVID-19 တၢ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူတၢ်ဟ့ဉ်ကုဉ်ဟ့ဉ်ဖးကရၢ နီသိးကကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်န့ဉ်ကွၢ်လၢတၢ်မၤဂုၤမၤသီထီဉ်အိးအသီအံၤဒီး နီသိးကဘိးဘဉ်ရဲၤလီၤတၢ်မၤလိသးအဂုၤကတၢၢ်လၢတၢ်ပၤဆုၤရဲၤကွၢ်ကွီတဖဉ်လၢအပူဖျးလၢတၢ်ဆါသတြီဉ်ကတီၢ်အံၤအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. ပဲၤလိဉ်စ့ၢ်ကိးလၢပတၢ်ဘျီဘဉ်မၤဂုၤကွၢ်ဒီး တၢ်သ့ဉ်ထီဉ်ကရၢတဖဉ်နီသိးကမၤလီၤတၢ်လၢတၢ်သိဉ်တၢ်သီတၢ်ဘျီအသီတဖဉ် တၢ်စးထီဉ်စူးကါပၢ်လီၤဆီအိးဘဉ်ယးလၢတၢ်ကဆုၤကဆီ ဒီး HVAC သနူတဖဉ် လၢတချးကွီအိးထီဉ်ကဒါကွၢ်ဒီးဘဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

COVID-19 Re-Opening Task Force (တၢ်အိးထီဉ်ကဒါကွၢ်တၢ်မၤကရၢ) သမံသမိးကွၢ် GDPH အပုဉ်ယဲၤသနူကိးနံၤဒဲးဖဲ ဟါခီ ၃း၀၀ န့ဉ်ရဲၤအလီၢ်ခံ လၢကသမံသမိးကွၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ထီဉ်တၢ်အိဉ်သးလၢခဲအံၤလၢ DeKalb ခိးထံဉ်ဒီး (Georgia) ကွီကွီဉ်ယၢဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. ဟီဉ်ကဝီတဂံၢ်ဒူးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤထီဉ် မ့တမ့ၢ် တမၤတၢ်ဆိမိဉ်တယၢ်ဘဉ်ယးတၢ်ဂ့ၢ်ထီဉ်တဖဉ်လၢတၢ်ပၢ်ဖျါထီဉ်အိးဒိဖျိလၢ GDPH ဘဉ်န့ဉ်လီၤ. နမ့ၢ်အိဉ်ဒီးန့ဉ်လီၤမၤန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ဉ်, လူပိာ်မၤထွဲတၢ်အပတီၢ်တဖဉ်အံၤ-

1. လဲၤကွၢ် <https://dph.georgia.gov/covid-19-daily-status-report> ဖဲ ဟါခီ ၃း၀၀ အလီၢ်ခံ ကိးနံၤဒဲးလၢ ကထံဉ်ဘဉ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်မၤသီထီဉ်အိးအခဲအံၤအဂီၢ်တက့ၢ်.
2. သုး (Scroll) အိး ဆူတၢ်အကူၢ်လၢအဟံၤဖျါထီဉ်ကွီဉ်ကွီဉ်ယၢဉ် (Georgia) အဟီဉ်ခိဉ်ဂီၤတက့ၢ်.

- 3. ဟ်လီဒ်ဗွဲထာ်အစုဖိာ်လၢ DeKalb ဒီးထံာ်အလီၤ ဒ်သိးကထံာ်ဘာ်တနံၤစုာ်အစရီၤအဂီၢ်တက့ၢ်.
- 4. နမ့ၢ်အဲဒ်ဒီးထံာ်တၢ်ဂ့ၢ်ထာ်ဖျိာ်လၢအပူၤကွဲာ်န့ၢ်, နကဆိတလဲမ့ၢ်န့ၢ်သိဖျိာ်တၢ်ယုထၢလၢဒီးမ့ၢ်န့ၢ် လၢဒ်ဗွဲထာ်လံာ်န့ၢ်လံာ်လၢ အဖိဒ်လၢတၢ်သးထီာ်သးလီၤစရီၤသ့န့ၢ်လီၤ.

ပုၤတၢ်အတၢ်န့ၢ်လီၤပာ်ယုာ်မၤသကိး

စံးဘျးဘာ်ပုၤကိးဂၤလၢအထီာ် DeKalb ကိာ်ကးလၢ PTAs Fall တၢ်အိာ်ဖျိာ်လၢတၢ်မၤအိၤအနီၢ်ကီၢ်အသိး တပူၤယိယုာ်စုာ်ကိးဒီး Principal Town Hall အယိန့ၢ်လီၤ. နတၢ်ထံာ်ဒိအဒီးတၢ်ဟ်ဖျိာ်ထီာ်ဖျိာ်ဖျိာ်ဖျိာ်န့ၢ်မ့ၢ်တၢ်လၢအလၢဒ်ဒိပူၤဒိာ် ဒီးပကဆဲးမၤဒီးလၢ တၢ်ဟ်ဖျိာ်မၤသကိးလၢတၢ်ထံာ်လိာ်သးဒ်အနီၢ်ကီၢ်အသိးလၢကနီၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်ထီာ်တဖၣ်လၢ ပကဟ်ပပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးကိာ်ဖိတဖၣ်လၢအပူၤ ဖျးဒ်လဲာ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. အါန့ၢ်အန့ၢ်, တၢ်စံးဘျးလီၤဆိဆုကခိာ်မ့ၢ်ရှာ် Ms. Amanee Salahuddin ဒီးအဲအတတၢ်ကိာ်ဖိတဖၣ်ဖဲ Flat Rock တီၢ်ဖိသ့ကိာ်လၢအဲသ့ၣ်အတၢ်မၤတၢ်ဆူၣ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်လီၤသးလၢပကိာ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်အယိန့ၢ်လီၤ.

ကျိာ်စုာ်တၢ်ဟ်ဖျိာ်တဖၣ်လၢတၢ်သမံသမိးတၢ်အိၤ

ယအဲဒ်ဒီးဒိဟ့ၣ်နီၤလီၤလၢ ဟိာ်ကဝိးဒီးန့ၢ်ဘာ်ပ ကျိာ်စုာ်တၢ်ဟ်ဖျိာ်တဖၣ်လၢတၢ်သမံသမိးအိၤ လၢတၢ်ထီာ်ကိာ်န့ၢ် ၂၀၁၈ ဒီး ၂၀၁၉ အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်ဟ်ဖျိာ်ဒိဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်ထံာ်ဆိကမိာ်ဘာ်ယးတၢ်လၢအဖျါဆ့, တၢ်ဆိကမိာ်လၢတအိာ်ဒီးတၢ်ဘိာ်ဘာ်က့ၢ်ဆူဟိာ်ကဝိး အကျိာ်စုာ်တၢ်ဟ်ဖျိာ်တဖၣ်လၢတၢ်သမံသမိးအိၤန့ၢ်လီၤ. တၢ်မၤဒီးဆူညါလၢတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီာ်တၢ်သမံသမိးလၢပဒူပူၤ ဒီးတၢ်ဟ်ဖျိာ်တၢ်မၤ အကျိာ်အကျဲတဖၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်ဖျိာ်ဖျိာ်ဖျိာ်ဆူ ဟိာ်ကဝိးအကျိာ်စုာ်တၢ်ဟ်ဖျိာ်တဖၣ်လၢတၢ်သမံသမိးအိၤန့ၢ်လီၤ. ကမ့ၢ်ဒီးတၢ်လၢအဂ့ၢ်ဒိအိာ်ကတၢ်လၢယဂီၢ်ဒီး BOE အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.



တၢ်ရၢလီၤတၢ် **တၢ်ဟ်လီၤသးလၢတၢ်က့ၢ်ထီာ်ကဒါက့ၢ်** ဖဲလၢအိးကထီဘာ် ၉ သိ ဒီး အိးကထီဘာ် ၂၁ သိ လၢအဲဒ်န့ၢ်အယိ မိာ်ဟ်/ပုၤ ၤက့ၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ်ယုထၢကျိာ်ကျဲလၢအဲသ့ၣ်ဘာ်သးဝဲလၢအဖိတကစုာ်စုာ်အဂီၢ်သ့န့ၢ်လီၤ. တၢ်စံးဆၢတဖၣ်ကဟ့ၣ်ပုၤဟိာ်ကဝိးကိာ်ဖိတဖၣ်အန့ၢ်လၢတၢ်ကရၢကရီထီာ်ကိာ်ဖိတဖၣ်လၢကရၢဆဲးဆဲးဖိလၢတၢ်မၤ တၢ်လိာ်ဘာ်လၢပုၤတၢ်တၢ်အိာ်စိၤစုာ်လိာ်သးအဂီၢ် လၢတီၢ်ဒီးပူၤအက တီၢ်ဖဲ တၢ်မၤလီၤယုာ်တၢ်အဆၢကတီၢ် ဒီးရဲၣ်ကျဲလၢကိာ်ဖိတဖၣ်လၢကဆဲးမၤလိတၢ်လၢတၢ်မၤလိလၢအမၤအသးဒ်တၢ်နီၢ်ကီၢ်ဖဲအိာ် လၢအဟံာ်အဆၢကတီၢ် ဖဲတၢ်အပတီၢ် III စးထီာ်တဘျီလၢလၢအခါန့ၢ်လီၤ. ဝံသးစူၤစံာ်လီၤလၢလံး(ခ) လၢလၢအံၤအဖိဒ်ဒ်သိးကမၤပျဲလဲာ်ကိာ်ဒိ တၢ်ဟ်လီၤသးလၢတၢ်က့ၢ်ထီာ်ကဒါက့ၢ်, အိာ်စုာ်ကိးကျိာ်လၢတၢ်မၤန့ၢ်အိၤသ့အါကတၢ် ၁၅ ကျိာ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

လှး(ခ) (Link) – https://dekalb.co1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cO7CQFP10BWfwuF

ယသုဉ်ညါလဟံဉ်ဖိယိဖိတဘျူးဖျဉ်အိဉ်ဒီးတၢ်လိဉ်ဘဉ်ဘဉ်ယး အဝဲသုဉ်ကဒီးန့ၢ်ဘဉ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢတၢ်မၤသီထီဉ်အိးဘဉ်ယး ပတၢ်ခိဆၢလၢ COVID-19 ဒီး တၢ်အိးထီဉ်ကဒါက့ၤက့ၢ်ဖဲလဲဉ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. မၤလီၤတၢ်လၢတၢ်က့ၢ်ကဒါက့ၤ တၢ်အိဉ်ယၢတဖဉ် အံၤ, လၢအပၢ်ဖျါထီဉ်ကျိလၢအလီၤဆီလိာ်သးတဘျူးဘိ လၢပဟ့ဉ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢတၢ်မၤသီထီဉ်အိးအဂီၢ်တက့ၢ်. ပဟ့ဉ်လီၤစ့ၢ်ကိးတၢ်ကျိးထံတၢ်ယုထၢတဖဉ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဒီးမိၢ်ပၢ်တဖဉ်လၢအဂီၢ်ခိဉ်ထံးကျိဉ်တဖဉ်အကလံးကျိဉ် ဒီး တၢ်သုတၢ်ဘဉ်လၢတၢ်ယုထၢကျိဉ်လၢအိဉ်ဒီးဝဲအဂီၢ် လၢပ School Messenger အပူၤန့ၢ်လီၤ.

New Champions လၢဖိသဉ်အဂီၢ်

တၢ်က့ၢ်မုဉ်ဘဉ်ဆူပကရူၢ်ကရၢဖိအသိ တၢ်ဖံးတၢ်မၤပုၤဘဉ်မုဘဉ်ဒါ (Chief Operating Officer), ကျိဉ်စ့ၢ်ဝိ ပုၤဘဉ်မုဘဉ်ဒါ (Chief Financial Officer), ဒီး တၢ်ဟ့ဉ်ဂံၢ်ဟ့ဉ်ဘါပုၤတတၢ, တၢ်ဒုးအိဉ်ထီဉ်တၢ်အသိ (Community Empowerment, Innovation) အပုၤအဘျုးတၢ်စၢ (Deputy Superintendent), ဒီးပုၤမၤသကိးတၢ်တဖဉ်လၢအပၢ်ယုဉ်ဒီးပုၤလၢတနံၤအံၤန့ၢ်လီၤ. အဝဲသုဉ်ဘဉ်တၢ်ဒုးသုဉ်ညါအိးလၢအဖိးသဲးဆူအဝဲသုဉ်အကရူၢ်တဖဉ်အပူၤဖဲမုၢ်လွံၢ်န့ၢ်, လၢအိးကထိဘဉ် ၁၅ သီ, ဒီးပသုဉ်ပိၢ်သးဝးလၢကဒီးန့ၢ်ဘဉ်အဝဲသုဉ်လၢ ကမံးတံာ်မိၢ်ပုၤအပူၤလၢကနဲဉ်ပုၤလၢခါဆူညါအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

ပကိဉ်ဖိတဖဉ်

အဲအံၤ Au’Niyah န့ၢ်မုၢ်ပုၤလၢအဘဉ်ထွဲဒီး Miller Grove’s Culinary Arts တၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျိလၢန့ၢ်လီၤ. အဝဲဘဉ်တၢ်ယုထၢထီဉ်အိးဖိဖျါလၢအသရဉ်ဒီး Hospitality Education Foundation of Georgia (HEFG) နံၤသိးကန့ၢ်လီၤပုၤယုဉ်မၤသကိးလၢ DeKalb ဒီးထံဉ်တၢ်ယုကျိဉ်စ့ၢ်တၢ်အိဉ်ဖဲအပူၤကွံာ်တနံၤန့ၢ်လီၤ. ပစံးဘျူးဘဉ် Au’Niyah လၢအကဲထီဉ်န့ၢ်ခါစးလၢ DCSD အဂီၢ်လၢအဂ့ၤမးဒီးနတၢ်မၤဒံးဆူညါအဂ့ၤကတၢ်လၢတၢ်ဖိအိဉ်တုၤအိဉ်ခွဲလၢတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျိလၢအပူၤအယိန့ၢ်လီၤ. နမၤတၢ်ဂ့ၢ်ဒိဉ်မး!

ယအိဉ်ဒီးပၢ်ဖျါထီဉ်စ့ၢ်ကိးလၢ ဖဲလၢအိးကထိဘဉ် ၁၄ သီန့ၢ်, ပ ၁၀ တၢ်ဒီး ၁၁ တၢ်ကျိဉ်ဖိတဖဉ်အိဉ်ဒီး တၢ်ခွဲးတၢ်ယုလၢကဒီးဖဲးဘဉ်ယး PSAT/NMSQT န့ၢ်လီၤ. တၢ်စံးဘျူးလီၤဆီဆူပုၤကျိဉ်ဖိတဖဉ်လၢအန့ၢ်လီၤပုၤယုဉ်မၤသကိးတၢ်ခဲလၢာ်, ကိဉ်ဖိပုၤန့ၢ်တၢ်တဖဉ်, ဒီး ပုၤသမံသမိးတၢ်သံက့ၢ်တဖဉ်လၢ တၢ်ပၤဆူရဲဉ်ကျိလၢတၢ်လၢအတုၤထီဉ်ထီဉ်ဘးအဂီၢ်အယိန့ၢ်လီၤ. ပအဲဉ်ဒီးစံးဘျူးဘဉ်ပတၢ်ဆူထီဉ်ဆူလီၤဝဲကျိလၢ အဆူပကိဉ်ဖိတဖဉ်လၢအဆဲးလီၤမံးခဲလၢာ် ဒီးမၤလီၤတၢ်လၢပုၤကျိဉ်ဖိတဖဉ်အိဉ်ဒီးတၢ်ပုၤဖျူးလၢ တၢ်လဲၤအိဉ်ဒီးဆူအိးဆူကိဉ်တဖျဉ်စ့ၢ်စ့ၢ်အယိန့ၢ်လီၤ. တၢ်ပၤဆူရဲဉ်ကျိ PSAT/NMSQT ခံၣ်တၢ်တၢ်ကျိကမ့ၢ်ဖဲ လၢအိးကထိဘဉ် ၂၉ သီလၢကျိဉ်ဖိတဖဉ်လၢအဆဲးလီၤတၢ်မံးအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ပမုၢ်လၢလၢပကအိဉ်ဒီးတၢ်ပုၤဖျူးဒီးတၢ်တုၤထီဉ်ထီဉ်ဘး လၢတၢ်ပၤဆူရဲဉ်ကျိ PSAT/NMSQT ခံၣ်တၢ်တၢ်ကျိအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

ယစံးဘျးနးနီၣ်လၢနမးဒဲးဆူညါလၢတၢ်ဝံသးစူဒီး တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်အဂီၢ် ဒ်ပယုထံၣ်န့ၣ်တၢ်ဆိတလဲလၢ တၢ်ထီၣ်က့ၣ်န့ၣ်အံၤအဂီၢ်အယိန့ၣ်လီၤ.
ဒ်အညိၣ်န့ၣ်အသိး, ယအိၣ်ဒဲးလၢတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလၢပက့ၣ်မိအတၢ်ပူၤဖျးဒီး တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အကံၢ်အစီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပှၤဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါနုၤ နီၣ်ဂံၢ် ၁,

Cheryl Watson-Harris